
VVJ Generalforsamling den 17.04.2015 
 
Mødt: Per B. Sørensen, Carsten Hansen, Lars Møllegaard, Martin S. Andersen, Hans E. Hansen, Henrik Demant, Bent T. Hansen 

og Frank Buthler. 

Fraværende: Flemming Møllgaard, Nicolaj H. Buthler, Peter Quist og Ulrik Jørgensen. 

1) Valg af dirigent og stemmetællere 

Bestyrelsen foreslog Preben Svendsen som dirigent og han blev valgt med applaus. Han startede med at konstatere 

generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet, og han gennemgik dagsordenen. Der var fremmødt 25 medlemmer. 

2) Beretning siden sidste generalforsamling. 

Per Bo Sørensen forelagde årsberetningen, hvor han gennemgik årets arrangementer med bla.: 

* Jagttegnsundervisning sker i samarbejde med Nordfyns Jagtforening, og næste år med Bogense. 

* Jagthornsblæsning i regi af Langesø Jagthornslaug, hvor Leif Nørgaard er regerende danmarksmester.  

* Hundetræning sammen Nordfyns Jagtforening i Særslev. 

* Jagt på Rugaard sammen med Nordfyns Jagtforening. 

* Som noget nyt blev der afholdt nyjægerjagt i januar for nye / unge jægere i foreningen.  

* Jagtgudstjeneste blev holdt for anden gang i Langesø Skovkapel med efterfølgende spisning. 

* Bukketræf var for første gang i køreladen ved Langesø Skovkapel  

* Fælles Nordfynsk rævejagt blev afholdt i januar, med 6 ræve på paraden, og vi gentager det igen til næste år. 

* Jagtmesse i Særslev med de Nordfynske jagtforeninger, med 240 gæster. Godt arrangement med en god tilslutning. 

* I køreladen blev der i marts afholdt hygiejnekursus, og det giver adgang til jagt i Tyskland. 

* Vilde duer i Rue og skydning ved Hans Erik gentages i år, i lighed med sidste år. 

* Skydeprøve til hagl er nu obligatorisk, hvor der er krav om 3 skuds reglen. 

* Riffelbanen i Nr. Esterbølle giver adgang til 3 x 100 meter og 2 x 200 meter baner, og der er altid instruktør. 

* Skydebanen på NFC er renoveret med kort betaling, og her er der også altid en instruktør på banen. 

* Der er ca. 190 medlemmer i jagtforening i regi af DJ. 

* Foreningen har fået en ny hjemmeside, hvor alle aktiviteter er nævt. 

* I det forgange jagt år er der nedlagt 37 dåhjorte på Nordfyn (15 spids, 14 kalve, 8 fuldskufler). 

* I JKF Nordfyn er vi repræsenteret af Henrik Demant, og det skifter navn til Jægerråd. 

* På årsmødet i kredsen blev Georg Jensen valgt til ny formand efter Arne Greve. 

* Byggeriet af Jagtens hus på Kalø er klar til at gå i gang, og flytningen fra Kbh. har givet en del udskiftning staben.  

* Per efterlyste interesserede til hjælp som instruktører til enten hagl eller riffel. Foreningen betaler for kurset. 

* VVJ har et hold der deltager i holdskydningen-  

* Beretningen blev enstemmigt vedtaget med applaus.  

3) Revideret regnskab til godkendelse. 

Per Bo Sørensen gennemgik det reviderede regnskab med en balance på 23.502,22 kr. og et overskud på 4650,85 kr.  

Der er en kassebeholdning på 84.490,74 kr.  Regnskabet blev godkendt med applaus.  

4) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet blev foreslået uændret på 60 kr. af bestyrelsen. Kontingent for støttemedlemmer blev fastsat til 100 kr. 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Flemming Møllgaard, Lars Møllegaard, Per Bo Sørensen, Henrik Demant og Nicolaj Buthler, hvor alle ønsker 

genvalg. Der var genvalg til alle. 

7) Valg af suppleanter 

På valg er Lars Hansen og Kim Falck Grony, og de blev begge genvalgt. 
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8) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg var Jan Å. Nielsen, Morten W. Nielsen og de blev genvalgt. Revisorsuppleanter på valg var Torben 

Hansen og Nils Bendixsen som blev genvalgt. 

9) Evt. 

Der var spørgsmål til Bogenses ønske om deltagelse i en fælles jagttegnsundervisning, og det vil give en øget fokus på 

NFC, som den foretrukne skydebane. Hans Erik annoncerede dagen med skydning i Væde Have som foregår lørdag den 

13. juni, hvor formiddagen er reserveret til skydetræning, mens der er pølser fra kl. 12 – 13, og om eftermiddagen er 

der en lille konkurrence. Man kan deltage hele dagen eller bare en enkelt del.  Hans Erik reklamerede for træning til 

jagtskydeprøven. Der er rundvisning på Rugaard fasaneri søndag den 09.08.2015 kl. 9. Jagten på Rugaard bliver afholdt 

den 13. december 2015. Rasmus fra Rugaard  orienterede om Hjortelauget, hvor årsmødet blev afholdt på 

Havrehedskolen. Der er skudt for mange hjorte i forhold til dåer og kalve. Man kan se afskydningen og de frivillige 

jagttider på hjortelaugets hjemmeside. Rasmus foreslog en fælles trykjagt på dåer og kalve, og han vil komme med et 

forslag til en dato. 

 

Til sidst havde Per en stor tak til Preben Svendsen for hans rolle som dirigent. 

 

Ved spisningen blev der trukket lod om 2 efterårsjagter, og de blev vundet af: 

- Bo Jacobsen 

- Frank Buthler 

 


